
   
 
 

   
 

  Aalborg Klatreklub  

Bestyrelsesmøde den 7. oktober 2024 kl. 18 - 21 
 

Referent: Rasmus O 
 

Indholdfortegnelse 
• Til og fra klubvært 

o Solsikketid 
o Møde med maj  
o Nordkraft 
o Klubtrøjer 
o Børnevæg 

• Aalborg open 
o Rutebygger  
o Dklaf 
o Rekrutering 

• Sikkerhedsudvalg 
o Kaos væg 
o Ankere 

• Skadeforbyggelses kursus 
• Greb til Ranum 
• Bouldercup Aalborg 
• Møde med forstander 
• Lift 
• SoMe koordinater 
• Budget gennemgang  
• Brætspilsaften 
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Til og fra klubvært 

• Solsikketid: 
o Solsikketid fortsætter og malthe vil være til rådighed i intervallet 8:30-

10:30 tirsdag til  at hjælpe. 
o Det bestræbbes at nedsætte et solsikkeudvalg samt 

solsikkemedlemskab. 
• Møde med Maj fra kommunen:  

o Projektudvalget fik vist en masse mulige bygninger frem 
• Nordkraft_ 

o Nordkraft ringede og ville gerne have mere aktivitet på deres væg 
o Vibeke ringer til nordkraft angående mulige aftaler med dgi huset 

angående klatring med klubbens medlemmer. 
• Tøj Spreadshirt: 

o 200 kr per t-shirt med mange designmuligheder 
o Malthe kigger videre på t-shirt muligheder 

• Børnevæg: 
o Børnevæggen placeres i rebhallen da dette er langt mere sikkert. 
o Vi vil undersøge om  det er muligt at skaffe greb i sjove former og farver til 

børnevæggen. 

Aalborg open 

• Rutebygger 
o Rasmus spørger ift. Prisen for rutebyggeren og om det er muligt at sænke 

prisen. 
• Dklaf 

o Rasmus skriver til dklaf angående Aalborg open.  
• Rekrutering af frivillge til Aalborg open. 

o Vi afholder endnu en kaffebar for at rekruterer flere frivilige til aalborg 
open. 

Sikkerhedudvalg 

• Kaos væg 
o Kaos væggen er gået i stykker per fastmonterer væggen i en posistion 

indtil motoren kan fixes. 
• Ankere 

o Kursusvæggens ankere skal tjekkes igennem. Pers opgaver udvides til 
også at dække dette 

o Mange af de ankere der hænger rundt omkring i klubben skal tjekkes 
igennem for fejl og mangler. Per sender et tilbud angående dette. 
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Kurser 

• kursus om skadeforbyggelse går videre (Vibeke) 

Greb til Ranum 

• Greb donneres ikke til Ranum efterskole men donneres til game i stedet 

Bouldercup i Aalborg 

• Vibeke skriver hvad de skal bruge af væg/greb 

Møde med forstander 

• Stor regning for rengøring skal kigges igenem for fejl. 

Lift 

• Vibeke spørger om det er muligt at have lift under tag på skolens grund.  
• Rasmus S kigger på udgifterne ved at have lift og udgifter til at købe lift. 

Ansættelse af SoMe koordinater 

• Kører ad hoc til en start 
• Camlila snakker med Stefan om eventuelle opgaver. 

Budget Rasmus S 

• Husk at melde til Rasmus S vedrørende refusion af kurser. 
• Mekka tutorer får deres egen plads i budgetet. 
• Der opfordres på det kraftigste til at melde hvem, der har været på kursus hvor, 

samt prisen for det. 
• Alle i bestyrelsen overvjer om de har input/forslag til budgetet næste år. 

Brætspilsaften 22/11 

• Mathias tager brætspil med til aftnen men kompensers ikke økonomisk for det. 
Mathias får en gave for at tage sine spil med. 


